
IMADA Fagråd

Referat af bestyrelsesmøde i IMADA Fagråd

24. Marts 2025 kl. 16:00 i IMADA Methodlab

1) Formalia

a ) Valg af dirigent

Simon Holm

b ) Valg af referent

Simon Holm

c ) Tilstedeværende

Simon Holm, Daniel Nissen, Victor Else, Anne Sofie, Nikolaj Madsen,
Shuagib Ibrahim, Johannes Rothe, Andreas Busk, Michael Madsen,
Rudi Odder Hou Hansen

d ) Godkendelse af referat for seneste bestyrelsesmøde

Godkendt

2) Det nye fagråd

a ) CVR

• CVR nummer er opdateret

b ) Nøgle

• Skal stadig omkodes til Simon Holm fra den gamle Fagrådsleder

c ) Gmail konto

• 2 faktor login på vores mail skabte nogle problemer for logon ved
nogel medlemmer. Det burde virke for alle igen.

• Efter kodeskift fra sidste møde gik der noget galt med syncroni-
seringen med kontakt@gmail.dk. Det er fikset så at burde fungere
som det skal.

d ) Facebook side

• Fælles coverbillede bliver taget til ryste sammen event
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3) Økonomi
a ) Hvordan står det til med økonomien

• Mail fra festminesteriet om kompensering for indkøb fra dem - Så
snart bankkontoen er overført, kommer der styr på det

• NAT-REVY kompensation
– Gavekort er betalt

4) Dagrofa
a ) Opdatering på dragofa samarbejde

Simon, Daniel og Shuagib har besøgt dragofas lager.
Dragofas priser:

• Harboe sodavand: 3.94 kr
• Booster: 13.69 kr
• Juice brikker: 7.44 kr
• First Price kaffe 400g: 46.19 kr
• Merrild kaffe 500g 91.16
• Te: 17.44 kr
• First Price kakao 400g: 22.44 kr

• Vi skal sende en mail til meny ang. priser så vi kan sammenligne med dra-
gofas priser. Det ligner dog at dragofa primært kan sparer os penge ved
sodavandsinkøb. Desuden var der engang tale om alkohol indkøb hos dragofa
til festudvalget.

5) Kaffeordning / sodavandsordning
a ) Nye varer der skal prøves ift afstemning

• Vi har sat kakao op som tester
• Derudover har vi tidligere lavet afstemning om øvrige drikkevarer.

Her vandt Ice Tea, Energidrikke, Vin og juicebrikker.
• Note: Sukkerfri sodavand var også populært, men det har vi alle-

rede. Vi kunne godt udvide sortimentet og have sukkerfri varianter
til alle vores sodavand, men vi vil ikke have for mange variante da
det fylder for meget med de to køleskab vi bruger.

b ) Medlemskab for kaffeordning?

Stadig til diskussion

c ) Kontakt flere sponsorater

• Nogle af de mails som Johannes har sendt ud til firmaer
• Husk at "ulæst"mails til andre så man ikke glemmer mails.

6) Kontakt med andre fagråd
a ) Grillevent

• Der holdes et grill event den 15 maj på Universitetet. Det omhandler
hele NAT og alle insitituterne er inviterert til at deltage. Det er
Biologisk Fagråd der har taget initiativ i samarbejde med IDA til
et afsluttende event for de studerende på NAT. De har nævnt at de
vil stå for både shuffleboard, sømspil og mad. (Vi skal bare møde
op). IMADA vil gerne deltage.

• Vi skal lave en plakat der skal op og hænge gerne inden starten af
maj måned (Simon)

• Vi har fået en mail fra BF (Daniel og Simon)
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7) Skabe

a ) Hvordan går det med skabene (Daniel og Shuagib)

• Skabene er blevet tømt. Et af skabene var fyldt med ting som er
afleveret i Zonen (lost and found) som instrueret af Peter. Alt er
derfor som det skal være.

8) Kontakt til studerende

a ) Fagrådsmøde

• Vi laver et facebook oplsag til den 28 april. Her vil vi snakke om
diverse fagrådssager. Herunder væggen i Saunaen. Det er vigtigt at
dette bliver nævnt i opslaget til dem som er nysgerrige på nedriv-
ningen. Desuden skal det nævnes at man kan have indflydelse på
vores fremtidige planer for saunaen.

b ) Studiestart for Data Science

• Vi snakker med Peter når det kommer tættere på

c ) Generel studiestart

• Vi diskutere yderligere om studiestart når det bliver mere aktuelt

9) Saunaen

a ) Nye spil til Saunaen

• Vi skal købe Secret Hitler, Exploding Minions, Slaget Om Odense
og Dobble (Johannes)

• Vi skal også købe et nyt UNO spil (Johannes)

b ) Sauna-Vectorvægen

• Det blev aftalt til før sommerferien (maj-august)
• teknikrum skal diskuteres med peter

10) Festminesteriet

a ) Festministeriet lagde ud for øl

• Vi har ikke adgang til kontoen det står Simon Og Daniel for.

b ) Mere samarbejde til inkøb af saunabar og/eller fester

• Dragofa skal primært bruges til sodavand
• Andet kan købes i meny eller bilka (ift. meny mail)
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11) Hjemmeside

a ) Opslag

• Opslag om væggen når den bliver rævet ned

b ) Oversættelse

Hjemmesidens sider skal oversættes til engelsk (language switcher). Det
tager en del tid så det er work in progress.

12) Syddanske Studerende

a ) Samarbejde med SDS til drikkevarer

• Øl 5kr
• Cocio 1L 4kr
• Sodavand 1L 4kr

b ) Akedemisk Råd

• Manglende penge fra AR
• Studerende kan stille op igennem IMADA (NAT) hvor vi som fagråd

selv sidder i SDS

c ) Samarbejdet

• Efter et formandsmøde med formændene fra hele NAT samt en
representant fra Syddanske Studerende har vi diskuteret det mulige
samarbejde med SDS. Som det står lige nu venter vi på at SDS
for aftalt vores forslag i deres egen bestyrrelse. Vi har nemlig selv
foreslået at vi som fagråd på NAT kan være paraplyforening under
SDS. På denne måde kan vores studrende stadig stille op til AR
valg uden koncurrence samt representere NAT/eget institut, frem
for SDS. Desuden er der værlige fordele ved medlemskab i SDS
(billige drikkevare igennem Royal Unibrew og mødelokaler)

13) Institutdysten

a ) Hold med fkf

• FKF har spurgt om vi vil være på hold. Det vil vi gerne (Daniel og
Simon)

14) Ryste sammen event

a ) Afstemning til event

• Papas papbar den 28 april kl 19.00

15) Arrangementer til studerende

a ) Årshjul

• Vi skal planlægge et årshjul/kalender
• Næste møde bliver afsat til at aftale næste års arrenmenter
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